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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor indul Miskolc újraaszfaltozási programja? " 

Tisztelt Miniszter úr!

Az önkormányzati választás előtt Miskolc fideszes polgármester-jelöltje, Tóth-Szántai József azzal
kampányolt, hogy győzelme esetén újra fogják aszfaltozni a város útjait. Ön május 27-én Miskolcon
a kormány nevében megerősítette ezt az ígéretet. Szó szerint ezt mondta Tóth-Szántai Józsefnek: 

"Minden út és minden járda rossz állapotban van, ezért a város vezetésének első programja kell
legyen a 2024-ben kezdődő önkormányzati  időszakban, hogy a városi utakat és városi járdákat
rendbe teszi. Nemcsak a belvárosban, hanem a város külső részein is. Ez egy óriási feladat, egy
óriási  program,  és  ehhez  a  kormánynak  is  támogatást  kell  biztosítania  azért,  mert  a  városi
úthálózat egy része az államé, de azért is, mert hogyha Miskolcon megnyerjük a választást, akkor
meg kell hálálni a választók bizalmát. Tehát van egy csekked nálam, amit beválthatsz. Kaptál egy
csekket belső útépítésre." 

A választást  a  Fidesz  megnyerte,  ezt  követően  azonban  a  kormány  jelentősen  csökkentette  a
közúthálózat-felújításra szánt összeget, ami felveti a kérdést, mennyire gondolta komolyan Miskolc
újraaszfaltozását Tóth-Szántai József, és mennyire a kormány. Miskolc új polgármestere hallgat,
azért Öntől kérdezem:

Az Ön által Miskolc újraaszfaltozására átadott csekk, milyen összeget tartalmaz? Mennyit fog a
kormány Miskolc újraaszfaltozására, közúthálózat-fejlesztésére költeni? Pontosan mely utak, járdák
fognak ennek részeként  megújulni,  milyen szempontok alapján  történik  az  érintett  utak,  járdák
kiválasztása? Mikor kezdődnek el a munkálatok, mikor indul el Miskolc újraaszfaltozási programja,
s milyen ütemezéssel? Hány kilométer útszakasz fog megújulni a 2024-ben kezdődő önkormányzati
ciklus végéig? 

Várom érdemi válaszát!


